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Protokół nr 4/2022                                                                                                 

z posiedzenia XL Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.4.2022 

XL Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 25 kwietnia 2022 roku odbyła się            

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:17 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 
23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na 

stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana      

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich wypowiedzi 
lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 
wraz z innymi materiałami na Sesję.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Zadania, cele i zakres działania opieki społecznej na terenie powiatu – sprawozdanie 

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2021 rok. 

6. Podsumowanie Programu Promocji Zdrowia za 2021 rok i przedstawienie założeń 

programu na rok 2022.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę      

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2022 – 2035. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wieliszew. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie określenia 

zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, 

finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych       

na te zadania. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora PUP w Legionowie.  

12. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu. 

13. Wolne wnioski i oświadczenia. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zaproponować jakieś zmiany 

w przedstawionym porządku obrad. Z uwagi na brak zgłoszeń, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie od dnia 25.03.2022 r. do dnia 

22.04.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) uchwała Nr 61/2022 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego za 2021 rok               

wraz ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego Powiatowej Instytucji 

Kultury w Legionowie za 2021 rok oraz informacją o stanie mienia Powiatu 

Legionowskiego; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że dokument został przesłany Radnym drogą 

elektroniczną w dniu 30.03.br.; 

 

2) uchwała Nr 73/2022 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021” – 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że Ocena została szczegółowo omówiona na 

posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 19.04.br.; 

 

3) protokół z kontroli problemowej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie                  

w Legionowie, w zakresie umów na prowadzenie i dofinansowanie warsztatów 

terapii zajęciowej na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 4        

do protokołu ; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że kontrola została przeprowadzona przez 

Komisję Rewizyjną Rady Powiatu w Legionowie, za co podziękował 

Przewodniczącemu oraz członkom komisji; 

 

4) pismo od Przewodniczącej Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych,                  

w sprawie odpowiedzi dla Stowarzyszenia Polski Instytut Praw Głuchych, dotyczącej 

zwiększenia środków finansowanych realizowanych z programu „Aktywny 

Samorząd” w 2022 roku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

 

5) zaproszenia: 

a) od Prezydenta Miasta Legionowo i Proboszcza Parafii Matki Bożej Fatimskiej na 

obchody 82. Rocznicy Zbrodni Katyńskiej – stanowi załącznik nr 6                     

do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że zaproszenie zostało przesłane Radnym 

drogą mailową w dniu 29.03.br.; 

Dodał, że uczestniczył w uroczystościach osobiście wraz z Wicestarostą 

Legionowskim – Panem Konradem Michalskim oraz Członkiem Zarządu – Panem 

Przemysławem Cichockim i Radną Panią Agnieszką Borkowską;  

b) Pałacu w Jabłonnie na otwarcie wystawy „Wojciech Rutkowski” – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że zaproszenie zostało przesłane Radnym 

droga mailową w dniu 01.04.br.. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady, 

zachęcał Radnych do szczegółowego zapoznania. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że do 30 kwietnia, Radni zobowiązani są złożyć 

oświadczenia majątkowe: dwa egzemplarze oświadczenia majątkowego – oryginał oraz 

dwa egzemplarze PIT za 2021r. – kopia.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że termin kolejnej Sesji planowany jest w dniu               

30 maja br., natomiast Sesja w czerwcu odbędzie się 27-go dnia miesiąca.  
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                          

o przedstawienie sprawozdania. 

Starosta Legionowski powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Dodał, że teraz przedstawi prezentację na temat 

najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że chciałby zapytać o kolej do Zegrza                    

i skrzyżowanie z drogą publiczną. Sądził, że będzie tam wiadukt, natomiast wszystko 

wskazuje na to, że będzie tam skrzyżowanie kolizyjne. W jego ocenie może to powodować 

korki w tym miejscu. 

 

Zapytał również o prace na skrzyżowaniu ul. Strużańskiej z ul. Słoneczną i ul. Przyszłość – 

jaki jest postęp w tych działaniach? 

Pan Wiesław Smoczyński, powiedział również, że jak powstała droga S8, to rozładowała 

ruch i „przez długi czas było już nieźle”, ale teraz znowu zaczynają się korki na drodze do 

Warszawy. Nadmienił, że drogi są zablokowane, nie wiadomo którą drogę wybrać. Dodał, 

że na terenie Białołęki ul. Zdziarska jest remontowana, więc problem jest dosyć poważny. 

Zaznaczył, że w jego ocenie Starosta Legionowski wraz z Zarządem Powiatu w Legionowie 

powinien podjąć działania w celu przyśpieszenia realizacji dwóch dróg: Olszynki 

Grochowskiej i przedłużenia trasy Mostu Północnego. Dodał, że nie wie jak wygląda 

sytuacja od strony Legionowa, ale od strony Nieporętu jest bardzo źle. 

Pan Tomasz Talarski odniósł się do kwestii poruszonej przez Przedmówcę w kwestii kolei    

i skrzyżowania z drogą publiczną. Powiedział, że uczestniczył w posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Sejmiku Województwa Mazowieckiego w Wieliszewie, gdzie ten temat był 

omawiany i Przewodnicząca tej komisji Pani Anna Brzezińska, wspólnie z Radnymi 

zadeklarowała, że będzie namawiała Zarząd, aby docelowo w tym miejscu powstał wiadukt.   

Pan Mirosław Kado powiedział, że chciałby poruszyć temat związany z budową linii 

kolejowej do Zegrza. Zaznaczył, że przez miesiąc ma być zamknięta droga wojewódzka      

nr 631 od Zegrza do Wieliszewa, więc cały ruch zostanie skierowany na drogę nr 632              

z przejazdem kolejowym w Michałowie Reginowie. Dodał, że Mieszkańcy już planują 

objazdy drogami nieutwardzonymi, które będą bardzo szybko się degradowały. Zapytał, 

czy ktoś się zastanawiał jak rozwiązać ten korek, który powstanie w Michałowie Reginowie? 

Nadmienił, że wie, iż to nie jest w kompetencji powiatu.     

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  
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5. Zadania, cele i zakres działania opieki społecznej na terenie powiatu – 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2021 rok. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie tematu. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że szczegółowe sprawozdanie z działalności PCPR 

w Legionowie za 2021 rok, zostało udostępnione Państwu Radnym do zapoznania - stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.  

Dodała, że teraz przedstawi prezentację, dotyczącą omawianego tematu – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe przedstawienie zagadnienia                           

i zaproponował dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

6. Podsumowanie Programu Promocji Zdrowia za 2021 rok i przedstawienie 
założeń programu na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych           
o omówienie tematu. 

Pan Mirosław Pachulski przedstawił prezentację, która - stanowi załącznik nr 12                   

do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe przedstawienie zagadnienia                         
i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.   

Pan Leszek Smuniewski zapytał o pomoc i profilaktykę w zaburzeniach psychicznych              

u dzieci, spowodowanych stanem pandemii. Dodał, że Pan Mirosław Pachulski wspomniał, 

że z roku na rok środki finansowe na to przeznaczane wzrosły o 30 %, ale udzielonych 

porad nie jest zbyt wiele. Zapytał, jaka to jest część zapotrzebowania na terenie powiatu? 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że jeżeli chodzi o porady psychiatryczne, to one są 

bardzo drogie, dlatego ich ilość nie pokrywa faktycznego zapotrzebowania. Dodał, że jest 

tu też uwzględniona pomoc psychologiczna, która jest udzielana w szkołach, a która jest 

tańsza. Zaznaczył, że wydawało się dobrym założeniem, że udzielanie tej pomocy odbywać 

się będzie w szkołach, ale finalnie pomoc jest udzielana w siedzibie instytucji, która wygrała 
konkurs powiatowy, ponieważ dzieci dużo chętniej korzystają z takiej pomocy poza szkołą.    

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że może powinno się poprosić Fundację o to, aby 

przygotowała zestawienie o którym mówił Przedmówca, ponieważ ma na pewno 

rozeznanie, ile osób było potencjalnie zainteresowanych uzyskaniem takiej pomocy. W jej 

ocenie Fundacja nie będzie miała problemu z udostępnieniem takich danych. Pani 
Aleksandra Bednarek zwróciła się z prośbą o przekazanie tych informacji również do niej. 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, że w powiecie 

jest zapewniona opieka psychologiczna wszystkim potrzebującym dzieciom. Dodała, że co 

innego pomoc doraźna w szkole, a co innego jest terapia, której dzieci potrzebują. 

Zaznaczyła, że w jej ocenie pozytywnym jest to, że dzieci mogą korzystać z tej pomocy 
poza szkołą. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia    

2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.03.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń 

do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

Uchwała Nr 275/XL/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                     

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 13          

do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035.  

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.03.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń 

do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2035.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

Uchwała nr 276/XL/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2035 – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju 
i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że Gmina Wieliszew realizuje zadanie dotyczące 

rozbudowy ul. Polnej, od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1818W – ul. Kościelną do ul. 

Miłej. Dodał, że jest to bardzo istotne skrzyżowanie z punktu widzenia, powiatowego układu 

komunikacyjnego, ponieważ w godzinach szczytu tworzą się w tym miejscu zatory drogowe 

i trudno jest włączyć się do ruchu z ul. Polnej i Al. Solidarności. Zaznaczył, że omawiany 

projekt uchwały dotyczy przekazania pomocy finansowej w wysokości 1.000.000,00 zł. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały będzie generowało realizację kolejnych kroków – zawarcie 

umowy z Gminą Wieliszew na przekazanie dotacji. Dodał, że zadanie wpisuje się                     

w Strategię Rozwoju Powiatu Legionowskiego na dwóch obszarach: współpracy                        

i infrastruktury rozwoju, dotyczącej przebudowy dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie projektu uchwały i zaproponował 
dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że teraz zamknięta będzie droga nr 631 z Zegrza                   

do Wieliszewa, więc cały ruch skierowany zostanie przez przejazd kolejowy w Michałowie 

Reginowie, więc do Wieliszewa mieszkańcy będą kierować się ul. Kościelną. Zapytał,          

czy zostało to skorelowane, tzn. czy główne prace na tym rondzie rozpoczną się już po 
zamknięciu prac na drodze nr 631. 
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Pan Michał Stalmach potwierdził, dodając, że prace, które będą realizowane na                     

ul. Kościelnej, w większości będą realizowane „pod ruchem”, czyli skrzyżowanie będzie 
przejezdne. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.03.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. W związku z brakiem kolejnych  

zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wieliszew.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 
Zbroch 

Uchwała nr 277/XL/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wieliszew – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, 

finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że szczegółowy podział środków, zamieszczony jest 

w załączniku do projektu uchwały. Nadmieniła, że środki zostały zwiększone, np. udział        

w rehabilitacji społecznej, m.in. dlatego, że Powiatowy Urząd Pracy w Legionowie na dwa 

swoje zadania, związane z rehabilitacją zawodową zgłosił mniejsze zapotrzebowanie,            
niż w roku ubiegłym. Wyraziła nadzieję, że w tym roku wszystkie środki zostaną wydane.     

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że projekt uchwały był omawiany również na posiedzeniu Komisji 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetowej. Komisje wyraziły 

pozytywną opinię omawianego projektu uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń                   

do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub 

dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 278/XL/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub 

dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania – stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora PUP w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski odczytał uzasadnienie do omawianego projektu uchwały.  

Pan Leszek Smuniewski podziękował za omówienie zagadnienia i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Dyrektora PUP w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Garbaczewski, Mariusz Śledziewski 

 

Uchwała nr 279/XL/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Dyrektora PUP w Legionowie – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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12. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 28.03br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych Radnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Śledziewski 

Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XXXIX Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 
13. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Michał Kobrzyński powiedział, że uzyskał informację od Rodziców dzieci                 

z Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych, że kilku uczniów uczęszczających    

do szkoły przysposabiającej do pracy otrzymało informację, o zakończeniu z końcem 

obecnego roku szkolnego edukacji. Nadmienił, że według wiedzy jaką posiada, zgodnie         

z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej jest możliwość uczęszczania do szkoły do 

ukończenia w danym roku szkolnym 24 lat przez ucznia. Zwrócił się z prośbą do Zarządu 

Powiatu w Legionowie, o odniesienie się do tej kwestii. Zapytał, z czego wynika taka 

decyzja, czy są jakieś wewnętrzne regulacje dotyczące tego tematu oraz czy jest 

możliwość, aby jednak ta młodzież mogła kontynuować naukę? 

 

 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

Protokół przygotowała Agata Szraga 


